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Abstract (en)
The device (1) has two anchoring units (4) anchored with two construction parts (3) on sides of an expansion joint (2), respectively. A bridging
unit (5) connects the anchoring units and bridges the expansion joint, where the device assumes an adaptive breadth depending on a changing
breadth of the joint. The anchoring units and bridging unit are formed as aluminum extruded sections. The anchoring units and the bridging unit are
partly made of stainless steel, brass or bronze, where a visible surface area is made of stainless steel, brass or bronze in an installation condition
of the device. The bridging unit is partially made of rubber elastic material, and stainless steel, brass and/or bronze sections are connected with the
extruded sections by an adhesive such as two components-epoxy resin adhesive.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zur Überbrückung einer Dehnfuge (2) zwischen zwei Bauwerksteilen (3) mit zwei an den jeweiligen
Bauwerksteilen (3) verankerbaren Verankerungseinheiten (4) und einer die Verankerungseinheiten (4) verbindenden und die Dehnfuge (2)
überbrückenden Überbrückungseinheit (5), bestehend aus zwei Seitenteilen (7) und einem dazwischen liegenden, zu den Seitenteilen (7)
lateral verschiebbaren Mittelteil (6). Um eine hochwertige Edelstahl-oder Messingoptik mit den geringen Produktionskosten von Aluminium-
Strangpressprofilen zu verbinden, bestehen die Verankerungseinheiten (4) und/oder die Überbrückungseinheit (5) aus stranggepresstem Aluminium,
wobei deren sichtbare Oberflächen mit einer Beschichtung aus einer geklebten Edelstahl-, Messing-oder Bronzefolie oder Edelstahl-, Messing- oder
Bronzeplattierung versehen sind.
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